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Vädermässigt har det gångna året har varit händelserikt i Likstammentrakten. 
Efter en extremt torr sommar, höst och vinter 2016/17 följde på nytt en torr och 
kall vår med temperatur flera nätter under andra veckan i maj på -7°C 
(Timmermon). Sommaren var också extremt torr och Likstammen sjönk till en 
rekordlåg nivå ca 40cm under normalvattenstånd. Vedaån var i augusti praktiskt 
taget uttorkad. Först i oktober kom regnet – och nu i stora mängder. Vid 
skrivande stund (mars 2018) är ytan nära 30cm över normalnivå.  
 
Ca 12 månader har gått sedan förra Årsmötet och det har varit en livaktig period 
inom föreningen som nu firar 5 år (april 2018). Miljövännerna har haft 10 
aktiviteter (risplockning, floravandring, slåtterdag, svampexkursion, jägarträff, 
redogörelse av naturreservat, viltspårning, uggleexkursion, busk/gran-röjning i 
Timmermoreservatet samt vid Lundby). Styrelsen har haft 8 protokollförda 
möten samt otaliga mindre formella kontakter. Redogörelser för föreningens 
träffar samt styrelsemöten finns på föreningens hemsida. 
 
Föreningens styrelse har haft ett antal kontakter med Nyköpings och Gnesta 
kommuner, Länsstyrelsen, Miljödepartementet samt med Holmen och 
Jägareförbundet för att sprida kunskap om föreningen. Dessa kontakter har 
också genomförts för att underlätta arbetet med föreningens projekt d.v.s. 
Utterinventeringen, Axalavikens övergödningsproblem, renovering av Vedaåns 
övre lopp samt arbetet med svårnedbrytbara ämnen i fisk. Dessa arbeten 
fortsätter. 
 
Föreningens medlemsantal uppgår till ca 160. Överskottet förra året blev 9,229 
kr och saldot nu i april är 27,943 kr. 
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